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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 
www.trebnje.si 
E: obcina.trebnje@trebnje.si 
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 
T: 07 348 11 00 

            

 
Datum: 5. september 2019 

         OSNUTEK 

ZAPISNIK 

8. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 4. septembra 2019, ob 16.00 uri, v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Jože Avguštinčič, Bogdana Brilj, Tanja Cesar (prišla ob 16.30 uri), Simon 
Erjavec, Andrej Jevnikar, Franci Kepa (prišel ob 16.03 uri), Leon Lobe, 
Branko Longar, Ana Moder, Franci Ostanek, Blaž Ovnik, Nada Pepelnak, 
Mateja Povhe, Miha Sever, Špela Smuk, Branko Veselič, Nino Zajc in 
Silvo Zupančič.  

  

Odsotni člani:  mag. Gregor Kaplan in dr. Jože Korbar (slednji opravičeno) 
  

Ostali prisotni: • Alojzij Kastelic, župan 
• Janez Pirc, direktor Občinske uprave 
• predstavniki Občinske uprave: Irena Žužek, svetovalka na Oddelku za 

družbene in gospodarske dejavnosti, Gorazd Koračin, pravnik, Monika 
Jošt, svetovalka – pripravnica, Andreja Perc, referentka, mag. Janez 
Zakrajšek (prišel ob 17.00 uri) 

• Rok Nose, Dolenjski list 
 
Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa poslovnik, gradiva so bila objavljena na 
spletni strani.   
 
Ob 16.00 uri je župan, g. Alojzij Kastelic, začel z 8. redno sejo in ugotovil sklepčnost, saj je bilo 
na seji prisotnih 16 članov Občinskega sveta.  
 
Župan je uvodoma člane Občinskega sveta pozval k podaji predlogov za umik točk s 
predlaganega dnevnega reda oz. za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

Člani Občinskega sveta niso podali predlogov za umik oz. dopolnitev predlaganega dnevnega 
reda, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji predlagani 
 
DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z 

dne 19. 6. 2019 in zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 

31. 7. 2019 

2. Prenehanje mandata člana Občinskega sveta Občine Trebnje 
3. Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Svet zavoda Dolenjske lekarne Novo 

mesto 
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4. Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Skupščino javnega podjetja Komunala 
Trebnje d.o.o. 

5. Poročila o volilni kampanji za lokalne volitve 2018 
6. Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske – 2. 

obravnava 
7. Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne 

občinske uprave »Medobčinski razvojni center občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Trebnje« – skrajšani postopek 

8. Predlog Izjave o izstopu iz Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška Dolina 
9. Predlog za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov Vrtca Sončnica Veliki 

Gaber 

10. Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 

razvojnih programov 

11. Predlog sklepa o razdelitvi dodatnih sredstev športnima kluboma, ki delujeta v 
javnem interesu 

12. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju 2019 
13. Potrditev novelacije DIIP: Nadgradnja in razvoj preventivnih programov ter njihovo 

izvajanje v primarnem zdravstvenem varstvu in lokalni skupnosti; sklop 2: 
sofinanciranje investicij za pridobitev ustreznih prostorskih kapacitet za izvajanje 
dejavnosti 

14. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
15. Vprašanja in pobude članov sveta 
 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje, z dne 

19. 6. 2019 in zapisnika 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 31. 7. 

2019 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 19. 6. 2019 in na zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta z dne 31. 7. 2019.  
 
Župan Alojzij Kastelic je na glasovanje dal naslednji  
SKLEP: 

I. Zapisnik 7. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 19. 6. 2019 se 
sprejme in potrdi.  
 

II. Zapisnik 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 31. 7. 2019 se 
sprejme in potrdi. 

 

 

 
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 16 

ZA so glasovali: 16 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 
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K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Prenehanje mandata člana Občinskega sveta Občine Trebnje 
 
G. Koračin, višji svetovalec, je podal kratko obrazložitev in povedal, da je Občinski svet Občine 
Trebnje na svoji 1. konstitutivni seji dne 5. 12. 2018 med drugim potrdil tudi mandat članu 
Občinskega sveta – predstavniku romske skupnosti, Matiji Hočevarju, ki je bil izvoljen po 
večinskem sistemu.  
V začetku avgusta 2019 je omenjeni član Občinskega sveta umrl in s tem izgubil volilno 
pravico.  
Po drugem odstavku 37.a člena ZLS članu Občinskega sveta, županu in podžupanu preneha 
mandat z dnem, ko občinski svet ugotovi, da so nastali razlogi za prenehanje mandata.  
Po tretjem odstavku 11. člena Statuta Občine Trebnje funkcionarju preneha mandat z dnem, 
ko Občinski svet na podlagi poročila Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
ugotovi, da so nastali zakonski razlogi za prenehanje mandata, razen v primeru odstopa. 
Občinski svet sprejme ugotovitveni sklep na prvi seji po nastanku razlogov.  
Če članu Občinskega sveta, ki je bil izvoljen na večinskih volitvah, preneha mandat, se opravijo 
nadomestne volitve. Nadomestne volitve razpiše Občinska volilna komisija najpozneje v 15 
dneh po ugotoviti Občinskega sveta o prenehanju mandata.  
S prenehanjem mandata članu Občinskega sveta posledično preneha tudi njegov mandat v 
Komisiji za spremljanje položaja romske skupnosti.  
 
G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika Komisije, št. 03-3/2018-57 z dne 16. 7. 2019, vodil 
sejo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povzel predlagane sklepe.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Ugotovitveni sklep o prenehanju mandata člana 
Občinskega sveta Občine Trebnje. 

  
Podatk i  o  g lasovanju:  

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Sklep je bil sprejet. 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Svet zavoda Dolenjske lekarne Novo 
mesto 

 
G. Koračin je podal obrazložitev in povedal, da bo sedanjemu predstavniku Občine Trebnje 
konec leta potekel mandat, zato je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
podala javni poziv za zbiranje predlogov za imenovanje predstavnika v Svet zavoda Dolenjske 
lekarne Novo mesto.  
Pojasnil je, da so v določenem roku prispeli trije predlogi kandidatov, in sicer:   
 

predlagatelj kandidat soglasje 
SDS – SLOVENSKA 
DEMOKRATSKA 
STRANKA   

Tatjana Dokl da 
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SMC – STRANKA 
MODERNEGA CENTRA  

Zdenko Šalda  da 

NSI – NOVA SLOVENIJA 
KRŠČANSKI 
DEMOKRATI 

Andrej Zupančič  da  

 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala in  
ugotovila, da je predlog Stranke modernega centra, št. 014-9/2019-5 z dne 22. 8. 2019 – 
kandidat  Zdenko Šalda, v nasprotju z drugim odstavkom 17. člena Statuta javnega zavoda 
Dolenjske lekarne Novo mesto, ki določa, da je isti član lahko v Svetu zavoda imenovan največ 
dva mandata in se o tem kandidatu ni glasovalo. Opravilo se je glasovanje izmed ostalih dveh 
kandidatov in glede na izid glasovanja Komisija predlaga Občinskemu svetu, da za 
predstavnika Občine Trebnje v Svet zavoda Dolenjske lekarne Novo mesto imenuje Andreja 
Zupančiča, stanujočega Gubčeva cesta 24, Trebnje. 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje za predstavnika Občine Trebnje v Svet zavoda Dolenjske 
lekarne Novo mesto imenuje Andreja Zupančiča, stanujočega Gubčeva cesta 24, 
Trebnje. 

 

 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

  Prisotni člani: 17 

  ZA so glasovali: 13 

  PROTI so glasovali: nihče 

   

   Sklep je bil sprejet. 

 
 K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Skupščino javnega podjetja Komunala 
Trebnje d.o.o. 

 
G. Koračin je podal informacijo, da je bila Občina Trebnje s strani javnega podjetja Komunala 
Trebnje d.o.o. obveščena, da bo članu skupščine tega javnega podjetja prenehal mandat. 
Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trebnje v 21. členu določa, da skupščino 
javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. sestavljajo štirje predstavniki ustanoviteljic. 
Predstavnike ustanoviteljic imenujejo in razrešujejo občinski sveti občin ustanoviteljic, pri 
čemer vsaka imenuje po enega predstavnika. Njihov mandat traja štiri leta in so po preteku 
mandata lahko ponovno imenovani. 
Navedel je prispele predloge, in sicer:  
 

predlagatelj kandidat soglasje 
SMC – STRANKA 
MODERNEGA CENTRA 

Krevs Darinka   da 

SD - SOCIALNI 
DEMOKRATI 

Vinko Ribič  da  

ALOJZIJ KASTELIC – 
ŽUPAN  

mag. Janez Zakrajšek  da  

 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je obravnavala predloge, opravila 
glasovanje in predlaga Občinskemu svetu Občine Trebnje, da za predstavnika Občine Trebnje 
v Skupščino javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o. imenuje mag. Janeza Zakrajška, 
stanujočega Rimska cesta 18 F, Trebnje.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje za predstavnika Občine Trebnje v Skupščino javnega 
podjetja Komunala Trebnje d.o.o. imenuje mag. Janeza Zakrajška, stanujočega Rimska 
cesta 18 F, Trebnje. 

 
 

 
Podatk i  o  g lasovanju: 

Prisotni člani: 17 

ZA so glasovali: 17 

PROTI so glasovali: nihče 

  

        Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročila o volilni kampanji za lokalne volitve 2018 
 
G. Koračin, višji svetovalec, je pojasnil, da se po uveljavitvi Zakona o spremembah in 
dopolnitvah Zakona o volilni in referendumski kampanji – ZVRK-B, skladno s prehodno 
določbo, poročila o volilni kampanji sicer posreduje preko portala AJPES, vendar je v 
sprejetem Sklepu o delni povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Trebnje 
v letu 2018 (Uradni list RS, št. 66/18) določeno, da se organizatorju volilne kampanje oziroma 
kandidatu za volitve v občinski svet ali za volitve za župana na njihovo zahtevo povrnejo stroški 
volilne kampanje iz proračuna Občine Trebnje v roku 30 dni po predložitvi poročila občinskemu 
svetu in računskemu sodišču. Iz sprejetega Sklepa torej izhaja, da je, navkljub spremembi 
ZVRK, poročila o volilni kampanji za lokalne volitve 2018 potrebno predložiti v seznanitev 
občinskemu svetu (in to ne zgolj prek portala AJPES), na ta trenutek pa je vezan tudi začetek 
teka roka za delno povračilo stroškov volilne kampanje. 
Glede na navedeno se Občinskemu svetu Občine Trebnje v seznanitev posreduje poročila o 
volilni kampanji za lokalne volitve 2018. Sredstva bodo organizatorjem nakazana v roku 30 dni 
po seznanitvi Občinskega sveta Občine Trebnje s poročili o volilni kampanji za lokalne volitve 
2018. 
 
G. Longar, ki je po pooblastilu predsednika vodil sejo Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, je povzel razpravo na seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja in predlagani sklep.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje se seznani s poročili o volilni kampanji za lokalne 
volitve 2018. 

 
II. Na podlagi predloženih poročil o volilni kampanji za lokalne volitve 2018 in 

zahtevkov za delno povrnitev stroškov volilne kampanje, se bodo organizatorjem 
volilne kampanje izplačali stroški v višini in roku, kot to določa Sklep o delni 
povrnitvi stroškov volilne kampanje za lokalne volitve v Občini Trebnje v letu 2018 
(Uradni list RS, št. 66/18 z dne 12. 10. 2018). 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 
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  Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o ustanovitvi Skupne občinske uprave občin Dolenjske – 2. 
obravnava 

 
Kratko obrazložitev predloga gradiva je podal g. Koračin, višji svetovalec na Oddelku za 
splošne zadeve, ki je povedal, da je gradivo od prve obravnave spremenjeno v majhnem delu 
oz. gre za zadeve, ki so nomotehnične narave (4. odstavek 7. člena, 2. odstavek 15. člena in 
1. odstavek 17. člena). 
Povedal je še, da sta MO Novo mesto in Občina Straža že sprejeli odlok v predlaganem 
besedilu, sprejeti pa ga morajo vse občine, v enaki vsebini.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedala, 
da je Komisija sprejela ugotovitveni sklep, vezan na pripombo na 20. člen, ki govori o 
pristojnostih, ki jih bo imel direktor te skupne uprave. Dejala je, da je to splošno pooblastilo 
direktorja skupne uprave za odločanje v upravnih zadevah iz pristojnosti uprave v neskladju z 
18. členom Zakona o inšpekcijskem nadzoru in 45. členom Zakona o prekrških.  
Po Zakonu o inšpekcijskem nadzoru je namreč inšpektor tisti, ki izdaja odločbe in sklepe v 
upravnem in prekrškovnem postopku in ne direktor. Smiselno bi bilo upoštevati pripombo, da 
direktor odloča o upravnih zadevah iz pristojnosti uprave, »če ni z zakonom določeno drugače« 
ali »razen v inšpekcijskih in prekrškovnih postopkih«.  
 
Župan je, glede na dejstvo, da morajo vse občine sprejeti odlok v enakem besedilu, pri čemer 
sta Mestna občina Novo mesto in Občina Straža to že storili tudi v drugi obravnavi, predlagal, 
da se ob naslednji spremembi Odloka spremeni 20. člen predmetnega Odloka in sicer se doda 
dikcija »če ni z zakonom drugače določeno« ali »razen v inšpekcijskih in prekrškovnih 
postopkih«.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o ustanovitvi Skupne občinske uprave 
občin Dolenjske v drugi obravnavi.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa skupne 
občinske uprave »Medobčinski razvojni center občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Trebnje« – skrajšani postopek 

 
Kratko obrazložitev predloga Odloka o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi organa 
skupne občinske uprave »Medobčinski razvojni center občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Trebnje« je podal Gorazd Koračin, višji svetovalec na Oddelku za splošne zadeve. Gre za 
ukinitev organa skupne občinske uprave, ki od 1. 1. 2020 ne bo služil nobeni izmed občin 
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ustanoviteljic. Na prejšnji seji pa je bila že sprejeta izjava o izstopu iz te skupne občinske 
uprave.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da Komisija predlaga Občinskemu svetu sprejem Odloka.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednja 
SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje obravnava predlog Odloka o prenehanju veljavnosti 
Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinski razvojni center 
občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje« po skrajšanem postopku. 
 

II. Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o 
ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinski razvojni center občin 
Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje«. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklepa sta bila sprejeta. 

 
K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Izjave o izstopu iz Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška Dolina 
 
Kratko obrazložitev predloga Izjave o izstopu iz Skupne občinske uprave Mirnska in 
Temeniška dolina  je podal g. Koračin.   
Povedal je, da gre za podobno izjavo kot pri prejšnji točki na prejšnji seji. Župan je v prvi fazi, 
na podlagi pooblastila Občinskega sveta s 7. redne seje, ki je bila dne 19. 6. 2019, županom 
občin soustanoviteljic SOU Mirna in Temeniška dolina že posredoval namero o izstopu iz SOU. 
Po izvedeni prvi fazi izstopa pa lahko občina, skladno s prvim odstavkom 15. člena Odloka, 
kadarkoli izstopi z enostransko izjavo, ki jo sprejme občinski svet. Občina Trebnje z dnem 31. 
12. 2019 izstopi iz Skupne občinske uprave Mirnska in Temeniška dolina, ker se iste naloge 
ne morejo opravljati v dveh organih.  
 
Ga. Povhe, predsednica Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo je povedala, 
da glede na že izvedene postopke prve obravnave Komisija predlaga sprejem Izjave.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Izjavo o izstopu iz Skupne občinske uprave 
Mirnska in Temeniška dolina. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 16 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 
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K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov Vrtca Sončnica Veliki 
Gaber 

 
Kratko obrazložitev predloga gradiva je podala svetovalka na Oddelku za družbene in 
gospodarske dejavnosti, ga. Žužek, ki je povedala, da je Vrtec Sončnica, ki deluje v okviru 
Osnovne šole Veliki Gaber, na podlagi zbranih podatkov o vpisu otrok za šolsko leto 2019/2020 
posredoval na občino vlogo za podaljšanje delovanja dveh začasnih oddelkov, ki delujeta v 
prostorih Osnovne šole Veliki Gaber. Po podatkih Vrtca Sončnica je po vpisu za leto 2019/2020 
ugotovljeno, da je število vpisanih otrok tolikšno, da je potrebno dva začasno odprta oddelka 
podaljšati še v naslednje šolsko leto.  

 
Ga. Smuk, predsednica Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo, je 
povedala, da Odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa in da se 
delovanje dveh oddelkov podaljša. Povedala je še, da sta bila na seji Odbora izpostavljeni dve 
vprašanji. Kot je razvidno, je potreba po dveh začasnih oddelkih v Velikem Gabru konstantna 
in ni začasna in bo ostala in do kdaj je sedaj začasno. Pojasnjeno je bilo, da je začasnost 
oddelkov vezana na lokacijo, ker le-ta ni stalna.  
Drugo vprašanje pa je bilo o odprtju vrtca v Šentlovrencu, ki bi se moral odpreti 1. 9. 2019. 
Zanimalo jih je, kaj se dogaja, kje se je zataknilo.  
 
Župan je odgovoril, da Občina ni bila uspešna na razpisu za opremo in je razpis sedaj ponovno 
odprt (ponudbe so presegale zagotovljena sredstva). Težave so se pojavljale pri protipoplavnih 
ukrepih, za kar je potrebno pridobiti gradbeno dovoljenje. Težave so bile s pridobivanjem 
služnosti lastnikov. Za opremo kuhinje je izvajalec izbran in se bo v kratek montirala, oprema 
se planira, da bo po 1.10. Na razpolago bodo štirje novi oddelki vrtca. Predvidoma, odvisno od 
vremenskih razmer, bo vrtec do konca leta zaključen. Z Upravno enoto so tekli pogovori, da bi 
prvi del pregleda objekta opravili, uporabnega dovoljenja pa ne bo možno dobiti, ker še ni 
izvedenih protipoplavnih ukrepov, ki so pogoj za pridobitev uporabnega dovoljenja. Občina želi 
to čim prej narediti, ker je uporabno dovoljenje vezano na financiranje preko Eko sklada, kamor 
se je Občina prijavila za sofinanciranje. Tudi na seznamu otrok, ki niso sprejeti v vrtce, je 
sorazmerno majhno število otrok. 
V Velikem Gabru je zemljišče kupljeno, nadaljuje pa se, ko se zapolni oddelke v vrtcu 
Šentlovrenc. Povedal je, da je pritisk v Velikem Gabru in če bo tu prevelika kapaciteta, se bo 
vrtec v Selah pri Šumberku ukinil, s čimer se ne strinja. Želja Občine je, da oddelek vrtca 
ostane, saj je za kraj to izjemnega pomena. Starši se bodo morali malo prilagoditi, poskuša pa 
se ugoditi čim večjem številu staršev, da imajo otroka na lokaciji, kjer si to želijo. Glede te 
problematike so tekli pogovori s sosednjim županom, g. Strnadom, kjer imajo tudi velike težave 
z vključenostjo otrok v vrtce.  
Župan je podal informacije še glede vrtca v Velikem Gabru, kjer se bo zamenjalo parcele, da 
bi Občina imela parcelo zraven Krajevne skupnosti. Če bo to uspelo, bi šolstvo v Dol. Nemški 
vasi obravnavali prednostno, nato pa pride na vrsto problematika otroškega varstva v Velikem 
Gabru.  
 
Ga. Brilj je povprašala, koliko otrok je na čakalni vrsti, župan pa je odgovoril, da je na dan 1. 
9. 2019 17 otrok, od tega 3 v Trebnjem in 14 v Velikem Gabru.  
 
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

V Vrtcu Sončnica se delovanje dveh začasnih oddelkov, ki delujeta v prostorih Osnovne 
šole Veliki Gaber, podaljša od 1. 9. 2019 do 31. 8. 2020.  
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Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz načrta 

razvojnih programov 

 
Kratko obrazložitev predloga sklepa o prerazporeditvi pravic porabe in uskladitvi projektov iz 
načrta razvojnih programov je podal g. Pirc, direktor občinske uprave. Povedal je, je v Odloku 
o proračunu Občine Trebnje za leto 2019 za sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem 
interesu zagotovljenih 143.000 EUR. Občinski svet je na 7. redni seji sprejel sklep, da se 
sredstva na postavki povečajo za 37.000 EUR, kar skupno znese 180.000 EUR za 
sofinanciranje Rokometnega kluba Trimo Trebnje in Nogometnega kluba Trebnje.  
Občina je na podlagi sklepa Občinskega sveta preverila možnost prerazporeditve prostih 
proračunskih sredstev. Glede na verjetnost izvedbe se predlaga prerazporeditev iz PP 18066 
Načrti in druga projektna dokumentacija za področje športa v višini 12.000 EUR in iz PP 18071 
Izgradnja zatravljenega nogometnega igrišča v Trebnjem v višini 25.000 EUR. 

Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje podal naslednji 
SKLEP: 

Na podlagi 12., v povezavi s 8. členom Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2019, 
se za zagotovitev dodatnih sredstev v višini 37.000 EUR za sofinanciranje športnih 
društev, ki delujejo v javnem interesu (PP 18082), sprejme Sklep o prerazporeditvi 
pravic porabe ter o uskladitvi projektov iz načrta razvojnih programov (OB130-09-0068: 
Načrti in druga projektna dokumentacija za področje športa in OB130-17-0030: 
Nogometno igrišče z umetno travo Cviblje). 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 17 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog sklepa o razdelitvi dodatnih sredstev športnima kluboma, ki delujeta v 
javnem interesu 

 
Kratko obrazložitev predloga sklepa o razdelitvi dodatnih sredstev športnima kluboma, ki 
delujeta v javnem interesu podal g. Pirc, ki je povedal, da je Občina na podlagi sklepa o 
prerazporeditvi pravic porabe zagotovila na PP 18082 dodatnih 37.000 EUR. 
Sredstva so razdeljena po ključu, ki je veljal pri prvotni razdelitvi sredstev na PP 18082, in 
sicer, da Nogometnemu klubu Trebnje pripada 37,06% sredstev ter Rokometnemu klubu 
Trimo Trebnje 62,94% sredstev. 
Iz navedenega izhaja, da se sredstva Rokometnemu klubu Trimo Trebnje povečajo za 23.288 
EUR, Nogometnemu klubu Trebnje pa za 13.712 EUR. 
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Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Na podlagi sklepa Občinskega sveta, sprejetega na 7. redni seji dne 19. 6. 2019, s 
katerim se športnima kluboma, ki delujeta v javnem interesu – Rokometnemu klubu 
Trimo Trebnje in Nogometnemu klubu Trebnje (PP 18082), dodelijo dodatna sredstva v 
višini 37.000 EUR, se sredstva razdelijo tako, da Rokometni klub Trimo Trebnje prejme 
23.288 EUR, Nogometni klub Trebnje pa 13.712  EUR. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 17 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju 2019 

 
Kratko obrazložitev Poročila o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju 2019 je 
podal direktor občinske uprave, g. Pirc.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 63. člena Zakona o javnih financah se je Občinski svet 
seznanil s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine Trebnje v prvem polletju leta 2019.  

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Potrditev novelacije DIIP: Nadgradnja in razvoj preventivnih programov ter njihovo 
izvajanje v primarnem zdravstvenem varstvu in lokalni skupnosti; sklop 2: 
sofinanciranje investicij za pridobitev ustreznih prostorskih kapacitet za izvajanje 
dejavnosti 

 
Kratko obrazložitev predloga novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta: 
»Nadgradnja in razvoj preventivnih programov ter njihovo izvajanje v primarnem zdravstvenem 
varstvu in lokalni skupnosti; sklop 2: sofinanciranje investicij za pridobitev ustreznih prostorskih 
kapacitet za izvajanje dejavnosti« je podala ga. Žužek, svetovalka na Oddelku za družbene in 
gospodarske dejavnosti.   
Povedala je, da je Ministrstvo za zdravje dne 13. 10. 2017 v Uradnem listu Republike Slovenije 
objavilo javni razpis »Nadgradnja in razvoj preventivnih programov ter njihovo izvajanje v 
primarnem zdravstvenem varstvu in lokalni skupnosti; sklop 2: sofinanciranje investicij za 
pridobitev ustreznih prostorskih kapacitet za izvajanje dejavnosti” za prijavo predlogov 
investicijskih projektov za sofinanciranje investicij na primarni ravni zdravstvene dejavnosti v 
Republiki Sloveniji za leti 2018 in 2019, ki bodo sofinancirane iz proračuna Ministrstva za 
zdravje ter vključene v načrt razvojnih programov za leta trajanja investicije.  
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Občina Trebnje je na razpisu uspešno kandidirala in prejela sklep Ministrstva za zdravje o 
sofinanciranju investicije v Center za krepitev zdravja v višini 172.097 EUR.  
Ker sočasno z izgradnjo prostorov za CKZ v Zdravstvenem domu Trebnje poteka investicija v 
obnovo prostorov za potrebe fizioterapije, je prvotni DIIP predvidel stroške za CKZ (gradnja, 
oprema in gradbeni nadzor) kot upravičene in stroške za fizioterapijo kot neupravičene, v višini 
241.046  EUR, skupno v višini 413.143 EUR. Investicija naj bi se izvajala v letih 2018 in 2019, 
vsa gradbena dela so bila načrtovana v letu 2019.  
 
Dodala je, da je Ministrstvo za zdravje investitorjem dalo možnost, da spremenijo dinamiko 
izvedbe investicije, kar smo ob upoštevanju mnenja Zdravstvenega doma Trebnje tudi storili 
in sklenili z Ministrstvom za zdravje aneks št. 1. k Pogodbi, s katerim je bila investicija 
prenešena v leto 2019.                    
S strani Ministrstva za zdravje dodeljena sredstva v višini 172.097 EUR se z noveliranim DIIP-
om v celoti namenijo stroškom gradnje in gradbenega nadzora, kar pomeni, da je nakup 
opreme strošek Zdravstvenega doma Trebnje. CKZ je pričel z delom v letu 2018, zato je 
Zdravstveni dom Trebnje že nakupil opremo iz lastnih sredstev.   
    
V razpravi je ga. Moder povprašala glede storitev v Centru za krepitev zdravja, zanimalo jo je, 
ali bodo te storitve kot nadstandardne plačljive ali brezplačne za občane.  
 
Ga. Žužek je odgovorila, da je investicija sofinancirana, država zagotavlja tudi programe, torej 
zaposlitve medicinskih sester, dodatna fizioterapija, različni profili, ki bodo delali v tem centru.  
Storitve bodo brezplačne in se bodo krile iz pravic iz obveznega zdravstvenega zavarovanja.  
                                                                                                                                                                             
Po kratki razpravi je župan Alojzij Kastelic na glasovanje dal naslednji 
SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje potrjuje novelacijo Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta z dne 28. 8. 2019: Nadgradnja in razvoj preventivnih programov 
ter njihovo izvajanje v primarnem zdravstvenem varstvu in lokalni skupnosti; sklop 2: 
sofinanciranje investicij za pridobitev ustreznih prostorskih kapacitet za izvajanje 
dejavnosti. Temu ustrezno se uskladita NRP OB130-11-0008 Investicije (nakup opreme) 
in investicijsko vzdrževanje zdravstvenih domov in NRP OB 130-18-0010 
Rekonstrukcija-prostori za Center za krepitev zdravja v Zdravstvenem domu Trebnje. 

   
Podatk i  o  g lasovanju:  

 Prisotni člani: 18 

 ZA so glasovali: 18 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 
K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta in svetov zavodov 
 
Člani Občinskega sveta Občine Trebnje so se na 8. redni seji Občinskega sveta seznanili z 
naslednjimi zapisniki sej delovnih teles:   

- Zapisnik 4. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 28. 
8. 2019, 

- Zapisnik 3. seje Odbora za proračun in finance z dne 28. 8. 2019,  
- Zapisnik 5. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 28. 8. 

2019,  
- Zapisnik 4. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 28. 8. 

2019,  
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- Zapisnik 3. redne seje Sveta JZ Cik Trebnje z dne 4. 6. 2019,   
- Zapisnik 11. seje Sveta ustanoviteljic JZ CIK Trebnje z dne 25. 7. 2019, 
- Zapisnik 11. seje Sveta ustanoviteljic JZ Knjižnica Pavla Golie Trebnje z dne 25. 7. 

2019,  
- Zapisnik 11. seje Sveta ustanoviteljic JZ Zdravstveni dom Trebnje z dne 25. 7. 2019. 

 
K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta in odgovori na svetniška vprašanja 

 
Direktor občinske uprave je podal kratko pojasnilo glede odgovora, ki je bil podan glede 
turistične takse, za katere namene se zbrana sredstva porabijo.  
 
Ga. Smuk je izpostavila nezadovoljstvo deležnikov v turizmu s tem, kar se za promocijo naredi. 
Prepričana je, da so ta sredstva premajhna, vendar denar pobran od turističnih taks ni 
namenjen cvičkariji, košu, ampak je namenjen označevanju poti, promocijskim brošuram, 
neposredni ureditvi osnovne turistične infrastrukture in to je potrebno vprašati turistične 
deležnike, je poudarila.  
 
G. Zajc je poudaril, da občina Trebnje in tudi sosednje občine nimamo razvite skupne 
strategije, kam vlagati ta sredstva.  
 
V nadaljevanju je direktor podal odgovor na svetniško vprašanje, ki je bilo postavljeno na 
prejšnji seji s strani g. Ovnika, glede umetne travne na športnem igrišču pri CIK Trebnje.  
Povedal je, da je bilo raziskano v arhivu Občine glede te investicije in pojasnil, da Občina ne 
razpolaga z garancijo za to investicijo, ker je bila investicija vodena s strani OŠ Trebnje, oz. 
Nogometnega kluba Trebnje, kot investicijski transfer Osnovni šoli. Sklenjena je bila pogodba 
s strani naročnika Nogometni klub Trebnje in izvajalec Fitolab, kjer so v pogodbi določene 
garancije in sami pogoji vgradnje, zato se pozove Nogometni klub Trebnje, da uveljavi 
garancijo, ki je po pogodbi 10 let od izvedbe investicije.  
 
 
Vprašanja in pobude svetnikov 

 
G. Jevnikar je podal vprašanje glede nakupa prenosnih računalnikov za potrebe dela občinskih 
svetnikov, in sicer, kdaj lahko pričakujejo, da bodo računalnike prejeli.  
 
Direktor občinske uprave je odgovoril, da je izvajalec izbran, podpisati je potrebno pogodbo o 
dobavi prenosnih računalnikov, ki je v parafi v pravni in finančni službi, določen pa je tudi 
dobavni rok.  
Povedal je še, da je pogodba s T-2 podpisana, glede interneta. Potrebno je izvesti še priključek 
in zadeva bo realizirana.  
 
G. Zajc je podal vprašanja glede: 
-  postavitve AED na Cvibljah, 
- ali je bil poslan dopis na Komunalo Trebnje glede obratovalnega časa Deponije, 
- izpostavil je točko na seji Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo -  
Seznanitev s postopki izgradnje nove devetletke v Dol. Nemški vasi, pri kateri je bilo na seji 
izpostavljeno vprašanje glede situacije odkupa oz. razlastitve lastnika zemljišča. Ker iz 
zapisnika ni bilo razvidnega odgovora, želi, da se odgovor poda vsem članom občinskega 
sveta.  
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Župan je odgovoril, da na zemljišču ni nič novega. Z lastnikom ni uspel stopiti v kontakt.  
Glede točk AED je odgovorila ga. Žužek in pojasnila, da je Občina prijavila projekt na LAS, v 
lanskem letu, neuspešne so bile tudi sosednje občine, pričakuje se nov razpis. Če je stanje 
zelo nujno, bi se lahko izvedla postavitev v okviru projekta Milijon srčnih točk.  
G. Zajc se je strinjal, da se zadeva čim prej uredi.  
 
Ga. Smuk je podala pobudo glede razpisov, ki jih ima Eko sklad za fizične osebe. Trenutno je 
aktiven razpis za zamenjavo starih peči na drva, kar je sofinancirano v visoki meri. V razpisnih 
pogojih je navedeno, da je višina sofinanciranja odvisna od tega, ali ima občina sprejet Odlok 
o načrtu za kakovost zraka. Podala je pobudo Odboru za okolje, prostor in infrastrukturo, da 
se takoj pristopi k pripravi takega odloka, še posebej bo dobro, če se bodo občani prijavljali na 
omenjeni razpis in bodo lahko dobili 60 % subvencijo.  
 
Župan je pojasnil, da so v Sloveniji območja kjer imajo zelo slabe razmere in med temi je bila 
tudi MO Novo mesto, Trebnje ni bilo med njimi, ker je kakovost zraka nad nekim nivojem. 
Ugotovi se in se na naslednji seji poroča, ali so občani upravičeni do te subvencije, če je možno 
se postopek sproži.  
 
G. Erjavec je povprašal glede: 
- pločnika v Velikem Gabru, zanimalo ga je, kje se je ustavilo,  
- projekt WiFi4EU, v kakšnem stanju je postopek.  
 
Župan je glede projekta interneta odgovoril, da je potrebno najti izvajalca, kar pa se bo v 
kratkem času izvedlo.  
Glede Velikega Gabra je povedal, da sta problematična dva krajana (Marolt), na spodnji strani, 
ki ne soglašata. Razmišlja se o razdelitvi projekta na dva dela, do tam kjer je soglasje in 
državno, dokler zadeve niso urejene.  
Ob 17. uri se je pridružil g. Zakrajšek, vodja Oddelka za okolje, prostor in infrastrukturo, ki je 
povedal, da so pri izgradnji pločnika v Velikem Gabru problem manjkajoča soglasja (5 soglasij), 
ki jih ni bilo mogoče pridobiti. Razmišlja se o dogovoru z Direkcijo, da bi najbolj kritičen del, od 
Medvedjeka do Velikega Gabra, do prvega, ki ne soglaša (Lap), izvedli po fazah. Dejal je, da 
ni smiselno na seji razlagati vseh podrobnosti, vendar bi pri nekaterih lastnikih z vzpostavitvijo 
pločnika omejili neposreden dostop do njihovih parcel. Poskuša se najti skupno rešitev, da bi 
te površine zagotovili drugje in v tej smeri tečejo pogovori, da pridemo do soglasij.  
Župan je še dodal, da je na spodnji strani voda in je moteče za lastnike. Občina jim ne more 
zagotoviti, da jutri tam ne bo vode, to je naravno. Zadeve poskušamo reševati.  
 
G. Longar je povedal, da je bilo rečeno, da se bo ta investicija delala v dveh delih. Kot je znano 
je tam bil jašek in se ne more nihče pritoževati. Do poplav prihaja, ker so ga zasuli, je še 
povedal.  
Glede Lapa je povedal, da je tam neprimerno za transportno dejavnost, potrebno je pogledati 
kakšno parkirišče uporablja zraven gostilne.  
Župan je odgovoril, da je v zraku zamenjava zemljišča, na zgornjem delu in tako rešimo 
problem, s tem pa zadaj pridobimo lažji dostop in bolj čisto parcelo, velikost pa je približno ista. 
Potrebno je narediti predpogodbo in v prihodnje zadevo realizirati in bo tudi soglasje, glede 
Marolta pa ni rešitve, težko se je pogovarjati.   
 
G. Lobe je povprašal glede ceste od gasilnega doma do Studenca, krajani so že večkrat podali 
pobudo na KS in občino, cesta je opredeljena kot nevarna cesta in zaradi tega se otroke vozi 
s kombiji v osnovno šolo. Glede na migracije, priseljevanje in večje število otrok je ta cesta 
postala preozka in se večkrat zgodijo kakšne manjše nesreče. Zanima jih, ali se na tem kaj 
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dogaja. Krajani so mnenja, da je za otroke boljše, da hodijo peš, po varni cesti. Pločnik nasproti 
gasilnega doma je, do tam pa ga ni.  
 
Župan je odgovoril, da občina razmišlja v več smereh. V samem Studencu je težava pri 
Silatovih, ker ne želijo, da se cesta razmeri in naredi dovolj široka, v drugem delu, v sami vasi, 
kjer so bili desetletja spori, je sedaj urejeno geodetsko, potrebno je še premoženjsko pravno. 
Razmišlja se v smeri, da bi proti Paradižu, čez dolino, speljali makadamsko pot, ki bi 
omogočala, da gredo na cesto, ki je manj obremenjena. Druga rešitev – tam je del zazidljivih 
parcel, ki so se sedaj prodale, narejeni so nastavki za cesto od Grandovca, do Račjega sela 
(tam, kjer se je nalagal les). Poskušali smo, da bi razširili cesto, vendar lastniki ne popuščajo.  
Pozval je g. Lobeta za pomoč pri pridobivanju soglasij teh lastnikov.  
 
Ga. Moder je povprašala glede plačila komunalnega prispevka za gradnjo hlevov za mlade 
kmete, ali se je že preučilo predlagano možnost.  
Župan je odgovoril, da se bo odgovor pripravil pisno. Za mlade družine je bil objavljen javni 
poziv (15.000 EUR sredstev), glede kmetijstva pa je pojasnil, da se sedaj obračunava faktor 
1, manjši faktor po zakonu ne sme biti. Na spremembo splošnega odloka o znižanju 
komunalnega prispevka ne bo pristal, saj bomo imeli izjemno priseljevanje.  
Izpostavil je primer mladega prevzemnika kmetije na Veliki Loki in povedal, da je komunalni 
prispevek tudi v obračunu za povračilo stroškov.  
 
G. Ovnik je povedal, da Gasilsko društvo Šentlovrenc pridobiva gradbeno dovoljenje za 
gradnjo novega gasilnega doma, pridobili so kulturno varstvene pogoje Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine, ki zajemajo sortiranje terena. Zanimalo ga je ali obstajajo kakšna sredstva 
za društva v javnem interesu, da bi poplačali del teh nepredvidenih stroškov. Gre za cca. 3.000 
EUR za arheološko podjetje za sortiranje, izkop ni zajet.  
Zanimalo ga je še stanje projekta tržnica, saj so v proračunu zagotovljena sredstva za študijo.  
 
Župan je odgovoril, da se tovrstne zadeve večkrat pojavijo, v prostorskem aktu je natančno 
zarisano, kje je območje arheologije podzemno in kje se varuje. Zavod za varstvo kulturne 
dediščine čedalje bolj širi svoje pristojnosti in poskuša pri vsaki gradnji biti vključen. Glede 
financiranja ni predvidenih sredstev za tovrstne zadeve. V prihodnjem letu se bo poskušalo 
najti sredstva.  
Glede tržnice je povedal, da je proračun naravnan optimistično, vsi projekti pa ne bodo mogli 
biti izvedeni. Župan je pojasnil, da bi tržnico umestili v prostor, za katerim naj bi bila »Hiša 
dediščine« oz. je Grmada. Z Zavodom tečejo pogovari o tem, da bi to hladilnico, tj. stavba 
zadaj, ki je popolnoma prezidana in nima posebne vrednosti, porušili. Ko je Zavod pripravil 
Elaborat za zaščito tega prostora, ohranjajo to stavbo. Občina želi, da se ta stavba poruši in 
če to uspe, lahko na to mesto umestimo tržnico. Dejstvo je, da Trebnje v prihodnosti potrebuje 
tržni prostor. 
Pojasnil je, da bo na naslednji seji v obravnavi Strategija prometa v občini Trebnje, potekala 
bo še javna razprava, žalosti ga, ker ni bilo večje udeležbe na dogodkih, ki so se vrteli okoli te 
zadeve. Strategijo potrebujemo zaradi kandidiranja za sredstva za podzemno garažo pri 
kulturnem domu. Analiza je pokazala, da bi marsikateri ukrep na prometu, zlasti mirujočem, 
morali narediti za bodoče generacije, da bo kraj lažje živel in se ne bo utapljal v pločevini.  
 
G. Kepa je izpostavil gradnjo osnovne šole v Dol. Nemški vasi in apeliral, da se zadeve 
pospešijo, tudi postopek razlastitve. Trenutno s prostori še ni tako velika kriza, v bodoče pa to 
bo.  
G. Kepa, občinski svetnik in državni poslanec, predlaga Direkciji RS za infrastrukturo, da na 
priključku občinske ceste JP 927126 (Dol pri Trebnjem) na regionalno cesto R1 1162 Trebnje 
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- Mokronog, na odcepu pri Smrekarju, omeji hitrost 70 km/h, zaradi lažjega vključevanja v 
promet na regionalno cesto.  
 
Ga. Brilj je povprašala, kakšne so realne možnosti, da se začne gradnja mrliške vežice na Sela 
Šumberku v letošnjem letu.  
Župan je odgovoril, da bo izvajalec projekta Komunala Trebnje d.o.o., v letošnjem letu se 
namerava podpisati pogodbo, v zimskem času, ko ni drugega dela in če bo ugodno vreme, bi 
zadevo začeli izvajati.  
 
G. Avguštinčič je povprašal glede pričetkov postopka za izgradnjo igrišča pri OŠ Dobrnič.  
Župan je odgovoril, da za to investicijo ni sredstev, sredstva so v letu 2019 zagotovljena za 
odkup zemljišča pri gasilskem domu.  
 
Župan je še podal informacijo, da bo naslednja 9. redna seja Občinskega sveta sklicana za 
sredo, 23. oktobra 2019.  
 
 
 
Župan Alojzij Kastelic je sejo zaključil ob 17:30 uri.       
 
 
 
 
Zapisala: 
Andreja Perc, l. r.       Alojzij Kastelic, l. r.  
referent I       ŽUPAN 
 
 
 
Seja je tonsko posneta.  


